
Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 21  /2008  w dniu 17.12.2008 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.00 zakończono o godz.15.30 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak  Obecny 

 3. 
  

Jerzy Springer     
           

Obecny 

4. 
 

Leszek Bodus      Obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

Obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

 Obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

 Obecny 

8. 
 

Jerzy Piasecki Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

 

1.  

2.  

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

4.  
5.  
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. ___________________________________________________________ 

 
 
 

 
 

      ______________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 

 
 
 
 

 



 
 
 
 
 

- 3 - 
 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 
Komisja na dzisiejszym posiedzeniu zajęła się sprawozdaniem z działalności komisji za rok 

2008. Przewodniczący przedstawił projekt sprawozdanie a następnie komisja jednogłośnie 

przegłosowała roczne sprawozdanie z działalności. ( załącznik)  

Komisja głosowała nad zaopiniowaniem propozycji budżetu na 2009 rok:  5 za 3 przeciw 

 

Pan Piasecki prosił o wydłużenie w czasie doinwestowania stacji diagnostycznej, gdyż 

prawdopodobnie w drugiej połowie roku 2009 wejdzie ustawa o likwidacji gospodarstw 

pomocniczych. 
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     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 
1.  
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
      5.3  Stanowiska 

 
 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 
 
5.4   Wnioski: Komisja ponawia wniosek o zakup sprzętu drogowego dla Powiatowego 

Zarządu dróg w Wągrowcu. (g losowanie 6 za, 2 wstrzymujące) 
2. Zwiększenie budżetu dla PZD z nadwyżki budżetowej. ( głosowanie7 za 1 wstrzymujący  ) 
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     _________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_______________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  Leszek Bodus      Józef Sulikowski 

Protokołował / Protokołowała:                                              Przewodniczący Komisji:  
 
 
 

 


